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Na vědomost
se dává...

JE LETIŠTĚ VE VEŘEJNÉM ZÁJMU?
Odpověď na tuto otázku dal sám nynější ředitel Letiště Vodo-

chody ing. Martin Kačur v rozhovoru s Lidovými novinami dne 

5. března 2009, kdy řekl, že Praha druhé letiště nepotřebuje, ale 

že „jde o to, že další letiště se v Praze zkrátka uživí“. Je to jasné 

přiznání, že zamýšlený vznik nového letiště ve Vodochodech 

není pokrytím skutečné veřejné potřeby, ale jen projevem kon-

kurenčního boje v zájmu maximalizace zisku. Všechny ostatní  

řeči  o tom, že letecká doprava obecně roste, že většina evrop-

ských hlavních měst má dvě letiště (což není tak docela pravda, 

např. Vídeň a Berlín, města daleko větší než  Praha, mají jen 

jedno), jsou jen propagační mlžení, které má zakrýt skutečný 

účel – honbu za ziskem, a to na náš účet.

VZROSTE HLUKOVÁ ZÁTĚŽ
I sám velký ( nevím, zda i nezištný) obhájce nového letiště 

pan exministr Jaromír Schling uznává že hluková zátěž v okolí 

letiště vzroste, ale radí, abychom se s tím smířili a chtěli

nějaké fi nanční kompenzace. Přitom ale dle slov generálního 

ředitele M. Kačura o žádných fi nančních kompenzacích Letiště 

neuvažuje, nejdříve si na ně prý musí vydělat. Hluková zátěž 

je velký zdravotní problém moderní civilizace. Podle Státního 

zdravotního ústavu škodí již hluk nad 50 decibelů. Poškozuje 

nejen sluch, ale podílí se i na zvyšování krevního tlaku, působí 

neurózy a deprese a jiné škody na zdraví. Máme se nechat podle 

rady pana exministra Schlinga zkorumpovat a prodat naše prá-

vo a právo našich potomků žít ve zdravém životním prostředí 

za nějaký bakšiš z horentních zisků Penty nebo si více ceníme 

zdraví a chceme proto žít ve zdravém prostředí? Uvažte!

JAKÝ VZDUCH BUDEME DÝCHAT ?
Hluková zátěž však není to jediné, čím by nové letiště ohrozi-

lo naše životní prostředí. Stejně závažné jsou plynné a prachové 

zplodiny, produkované leteckou i pozemní dopravou. Počasí 

v polovině února připomnělo závažnost tohoto problému v po-

době škodlivého smogu, který v míře mnohokrát překračující 

hygienické normy postihl zvlášť  některé exponované oblasti.

Zpravodaj Obecního úřadu Máslovice
Ročník XVI                                   Číslo 1                  Únor 2010  

Obecní  zastupitelstvo  se jedno-

myslně usneslo na svém veřejném 

zasedání dne 29. prosince 2009 vy-

hlásit na den 26. března 2010 místní re-

ferendum k záměru fi rmy Penta Invest-

ments, respektive její dceřiné společnosti 

Letiště Vodochody, a.s. přeměnit 

stávající tovární letiště Aera Vodochody 

ve veřejné mezinárodní letiště. 

Místní referendum je nástroj přímé 

demokracie, který vyhlašuje zastupi-

telstvo obce v takovém případě, když 

cítí, že určitý problém je pro obec nato-

lik závažný, že je třeba, aby se k němu 

mohli vyslovit všichni občané. A bu-

doucnost letiště takovým problémem 

je. Jeho zamýšlená přeměna na velké 

mezinárodní veřejné letiště s rozjez-

dovou drahou vzdálenou pouhých 

1000 m od naší obce, se 150 vzlety 

a přistáními letadel denně a s 3,5 

miliony přepravovaných cestujících, 

které je třeba také na letiště přivézt 

nebo z něho odvézt, by výrazně 

ovlivnila život v naší obci i širokém 

okolí.  

Prosím proto všechny naše 
občany, aby se s veškerou vážností 
zamysleli nad jednotlivými aspekty 
tohoto problému, než rozhodnou, 
jak odpoví na otázky v referendu 
předložené.

    Ing. V. Sýkorová, starostka obce

LETIŠTĚ VODOCHODY  - REFERENDUM 
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Myslíte si, že tak intenzivní provoz letiště a s ním spojená 

doprava milionů cestujících nezhorší kvalitu ovzduší v okolí le-

tiště? Zhorší a to velmi výrazně. 

VLIV NA DOPRAVNÍ SITUACI
Hlavní silniční tahy na Prahu jsou již dnes v našem okolí do-

pravně vysoce zatížené, což může potvrdit každý, kdo jede do 

Prahy v dopravní špičce. Teď si představme, že do této dopravní 

situace vpadne letiště s úkolem převézt ročně 3,5 milionu ces-

tujících. Vysoké dopravní zatížení se týká i dálnice D 8. Podle 

údajů Ředitelství silnic a dálnic patří úsek mezi Prahou a Novou 

Vsí do druhé skupiny nejfrekventovanějších dálnic s průjezdem 

25 – 40 tisíc aut během 24 hodin. Proto úvahy o tom, že by 

problém přepravy cestujících z letiště a na letiště vyřešil nový 

sjezd na dálnici, jsou nereálné. A vykládat něco o tom, že by se 

část cestujících mohla přepravit po železnici s využitím stávající 

tovární vlečky Aera, jak se o tom pokoušejí občas představitelé 

letiště veřejnost přesvědčit, jsou prostě úsměvné.

POTOK NEBO STOKA
Podle předloženého projektu má být povrchová voda celého 

areálu nového letiště odváděna do našeho potoku. Tam je ovšem 

již dnes odváděna voda ze stávajícího letiště, z velkého úseku 

dálnice a nově i z velkého skladového areálu u Zdibska. Dove-

dete si jistě představit,  v jakou stoku by se potok mohl časem 

proměnit a jaká divoká bystřina by tu mohla z toho milého po-

tůčku vzniknout v případě velkých přívalových dešťů. 

POKLES CEN NEMOVITOSTÍ
Pokud plánujete vy nebo v budoucnu vaši potomci prodej do-

mu nebo stavebního pozemku, vězte, že pokud tu bude nové 

velké letiště, prodáte citelně laciněji, pokud vůbec prodáte.

Lidé mají dnes vyšší nároky na kvalitu prostředí, ve kterém 

chtějí bydlet, a jsou ochotni úměrně tomu zaplatit možnost zís-

kat v takovém prostředí dům. A ke kvalitnímu životnímu pro-

středí rozhodně nepatří blízkost letiště s tak rozsáhlým provo-

zem, jaký se tu plánuje.

OCHUZENÁ PŘÍRODA
Letiště s rozsáhlým provozem ovlivní v okolí především ptačí 

říši. Tam, kde hřmí motory letadel, tam nezní skřivánčí zpěv, 

ze svého tradičního hnízdiště u Veltrus zmizí havrani a v noci 

nelétají sovy. Ptáci budou  také uměle odpuzováni petardami 

a cvičenými dravci sokolníků. Co udělá také s jinými živoči-

chy osvětlení rozsáhlé letištní plochy, zvýšená vibrace vzduchu 

a zhoršená kvalita ovzduší, to je zatím neznámá. Jisté však je, 

že pod koly četnějšího počtu aut najde smrt ještě více ježků a ji-

ných zvířat. Třeba to nepovažujete za tak důležité, ale proč má 

i příroda platit za nezřízenou touhu po zisku za každou cenu?

KLADY LETIŠTĚ  
Buďme spravedliví a posuďme i klady, které investoři vidí ve 

svém záměru. Uvádějí především dva, a to levnější letenky a tři 

tisíce nových pracovních příležitostí. O těch levnějších leten-

kách nestojí vůbec za řeč diskutovat jako o přiměřené náhradě 

za újmy na životním prostředí. Zde platí lidové pořekadlo, že 

„tonoucí se i stébla chytá“. Zdůrazňování nových pracovních 

příležitostí by snad mohlo působit tam, kde dlouhodobá vysoká 

nezaměstnanost by nutila lidi slevit z práva žít ve zdravém ži-

votním prostředí, aby mohli vůbec z něčeho žít, ale to není náš 

případ. Žijeme v kraji hospodářsky mnohostranně rozvinutém, 

kde pestrá nabídka různých pracovních příležitostí trvale stlaču-

je nezaměstnanost na velmi nízkou úroveň. Navíc ten počet tři 

tisíce míst je číslo „střelené od boku“, později hovořili o čísle 

tisíc pětset, takže o věrohodnosti těchto výroků lze vážně po-

chybovat stejně jako o úrovni nabízených míst.

KDYŽ PTÁČKA LAPAJÍ...
Aby oslabili odpor vůči letišti, slibují investoři kdeco. Kromě 

levných letenek a nových pracovních míst slibují úpravu letů 

mimo obydlená místa, slibují zákaz nočních letů, slibují, že tu 

budou létat jen nehlučná letadla atd. K tomu poslednímu slibu 

připojuji malou perličku, která odhaluje licoměrnost podobných 

slibů. Na jedné diskusi s představiteli letiště byl vznesen dotaz, 

zda počítají také se zvláštním zpoplatněním hlučných letadel 

jako Ruzyně. Odpověď byla záporná, nepočítají, monitorovací 

zařízení je příliš drahé. Hlučná letadla tedy nebudou létat do 

Ruzyně, kde musí platit zvýšené letištní poplatky, ale do Vodo-

chod, kde to vyjde laciněji. Pamatujme proto na starou moud-

rost: „Když ptáčka lapají, pěkně mu zpívají“. Spíše než na ome-

zení záporných vlivů letiště na okolí se můžeme těšit na jejich 

zvyšování. Jeden pokus už tady byl, a sice pokus projektovat 

několikakolejové nádraží u Postřižína pro odbavování nákladní 

letecké dopravy. Pro jednoznačný odpor obce musel být odlo-

žen a v ofi ciálním projektu se s nákladovou dopravou nepočítá. 

Na jak dlouho? Kdo ví, čeho bychom se od Penty mohli ještě 

nadít, kdybychom na letiště kývli.  

POSTOJ K LETIŠTI PŘEDMĚTEM PRŮZKUMU 
VEŘEJNÉHO MÍNĚNÍ

Ve snaze učinit svůj záměr s vodochodským letištěm pro ve-

řejnost stravitelnějším, organizuje Penta v médiích širokou pro-

pagační kampaň. Její součástí má být v březnu široký průzkum 

veřejného mínění, ke kterému si zjednala agenturu Factum In-

venio. Průzkum má být organizován na třech úrovních, a sice 

jako reprezentativní po celé České republice, jako hlubší repre-

zentativní v Praze a Středočeském kraji a ještě hlubší (tzv.kvan-

titativní) v obcích v okolí letiště. Těmto obcím byla nabídnuta 

účast v přípravě průzkumu formou navrhování námětů na otáz-

ky, nikoliv však na formulaci konečného dotazníku. Obce tuto 

účast odmítly. Důvody tohoto odmítnutí jsou výstižně vyjádře-

ny v dopisu, kterým na nabídku účasti odpověděla starostka naší 

obce. Citujeme: „Zmíněný průzkum si zadalo a bude fi nancovat 
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Letiště Vodochody zřejmě jako součást své kampaně na získání 

veřejného mínění pro svůj podnikatelský záměr a participace 

obcí v přípravné fázi projektu by pouze budila falešný dojem, 

že účast obcí na něm je znakem objektivnosti celé akce. Falešný 

dojem by to byl proto, že nám sice dáváte možnost navrhnout 

otázky, ale konečné znění dotazníku a jeho interpretace už bude 

zcela v režii vaší fi rmy. Náš názor na skutečný smysl celého 

průzkumu potvrzuje i to, že ho plánujete i na krajské a dokonce 

celostátní úrovni. Jaký zájem na zaujetí stanoviska k rozšíření 

letiště ve Vodochodech může mít třeba občan moravské Litovle 

nebo šumavského Vimperka či  středočeské Kutné Hory, když 

nebude postižen zhoršením životního prostředí v důsledku roz-

šíření letiště ani nebude moci prakticky využít případných vý-

hod, které by mohly z rozšíření vzniknout? Nelze si to vysvětlit 

jinak, než že očekáváte, že občané nedotčení přímo důsledky 

rozšíření letiště budou mít pod dojmem vaší propagační kampa-

ně v médiích smířlivější  postoj k zamýšlenému rozšíření a tím 

se oslabí jednoznačně negativní postoj obcí v okolí letiště. 

Domnívám se, že nejlépe a zcela svobodně vyjádří naši občané 

své stanovisko k rozšíření letiště na základě vlastního zhodno-

cení všech dostupných informací v místním referendu“. 

TO BYL PŘECE KŠEFT
Už mnoho let se hovoří o výstavbě nové rozjezdové dráhy 

na letišti v Ruzyni, ale jaksi se pozapomnělo, že jsou k tomu 

potřeba pozemky. Ty byly z velké části ve správě státního Po-

zemkového fondu, který je nenabídl letišti (podle mluvčího 

fondu Bureše to nebylo jeho povinností !!!), ale prodal sou-

kromníkům, např. zemědělci Janu Hrnčířovi za pakatel, jeden 

metr za 50 Kč. Od nich je skoupil obchodník s pozemky pan 

Miloš Červenka a nabídl je letišti za 550 Kč za jeden metr. Teh-

dejší ředitel letiště ing. Martin Kačur nákup odmítl. Pozemky 

pak skoupila Penta a ta je v prosinci roku 2008 prodala letišti 

za cenu 5500 Kč za metr čtvereční, tedy za desetinásobek pů-

vodně nabídnuté ceny, celkem za čtyři miliardy Kč. Přitom 

letiště nekoupilo od Penty přímo pozemky, ale ona je vyčle-

nila do své dceřiné společnosti Realitní developerská a tu pak 

prodala celou letišti, takže se vyhnula dani z převodu nemo-

vitostí v částce 120 milionů Kč. Tak takhle hospodaří vysocí 

představitelé státních institucí a politici k tomu mlčí. I takhle 

se dělá schodek státního rozpočtu. Pan ing. Kačur samozřejmě 

žádnou vinu necítí. Dneska je ředitelem akciové společnosti 

Letiště Vodochody, která patří Pentě.

JAK SE HLASUJE V MÍSTNÍM REFERENDU? 
Podle zákona o místním referendu č.22/2004 Sb. se místní 

referendum koná tajným hlasováním na základě všeobecného, 

rovného a přímého hlasovacího práva. Právo hlasovat má každá 

osoba, která má právo volit obecní zastupitelstvo, je tedy v obci 

hlášena k trvalému pobytu a dosáhla nejpozději v den konání 

referenda stáří18 let. Hlasovat se bude v pátek 26. března od 
13. do 21. hodiny v zasedací místnosti obecního úřadu. Hlaso-

vání řídí okrsková komise, která je zároveň komisí místní, neboť 

je u nás pouze jeden hlasovací okrsek. Komise je minimálně 

čtyřčlenná a jmenuje ji starostka obce. Hlasování probíhá tak, že 

občan po vstupu do hlasovací místnosti prokáže svoji totožnost 

občanským průkazem nebo cestovním pasem a komise mu vy-

dá hlasovací lístek a úřední obálku. V uzavřeném prostoru ozna-

čí občan na hlasovacím lístku zvolené odpovědi na předložené 

otázky, hlasovací lístek vloží do úřední obálky a před komisí 

jej vloží do hlasovací urny. Hlasovací lístek bude obsahovat 

dvě otázky, označené pořadovými čísly. První zní: Souhlasíte 

s rozšířením letiště Vodochody na veřejné mezinárodní letiště? 

Druhá otázka zní: Souhlasíte, aby Obec Máslovice činila všech-

ny dostupné právní kroky, které zabrání záměru rozšíření letiště 

Vodochody na veřejné mezinárodní letiště? Na hlasovacím líst-

ku bude u každé otázky po levé straně vytištěno slovo ANO a po 

pravé straně NE a u každého tohoto slova bude volný rámeček. 

Podle toho, jakou odpověď na příslušnou otázku hlasující zvolí, 

označí příslušný rámeček křížkem. Neoznačí-li žádný, znamená 

to, že se zdržel hlasování. Označil-li oba rámečky u stejné otáz-

ky, je hlas neplatný. Komise sečte po skončení hlasování výsled-

ky zvlášť podle každé otázky a výsledky neprodleně oznámí na 

úřední tabuli obecního úřadu.

Referendum je platné, účastnila-li se ho alespoň 35% opráv-

něných občanů. Rozhodnutí referenda je pro obecní zastupitel-

stvo závazné, hlasovala-li pro něho nadpoloviční většina účast-

níků hlasování.

            

REFERENDA K LETIŠTI V OKOLNÍCH OBCÍCH
Jako první uspořádaly místní referenda obce Zlončice a Chva-

těruby. Ve Zlončicích se referenda účastnilo 64 % oprávněných 

občanů a ve Chvatěrubech 58 %. Ve Zlončicích nesouhlasilo 

se vznikem letiště 200 občanů, pro bylo pět a pět se zdrželo 

hlasování, ve Chvatěrubech obdobně proti letišti hlasovalo 209 

osob a jen šest bylo pro letiště. Obdobně vysoké procento hlasu-

jících bylo pro to, aby obecní zastupitelstvo podnikalo všechny 

možné právní kroky proti vzniku letiště. V březnu se budou ko-

nat referenda také v Bášti a Panenských Břežanech. Další obce 

budou následovat. Složitější situace je v Odoleně Vodě, kde za-

stupitelstvo poměrně těsnou většinou konání referenda zamítlo. 

Proti tomu se postavila skupina občanů, která žádá, aby to za-

stupitelstvo znovu uvážilo a neuspěje-li, hodlá zřídit přípravný 

výbor pro referendum a organizovat podle zákona petici na jeho 

konání.

Přijďte na veřejnou schůzi. Přítomni budou také starostové 

okolních obcí, které mohou sdělit své poznatky z různých jed-

nání o letišti.   

CHCETE VÍCE INFORMACÍ 
O LETIŠTI PŘED REFERENDEM?



Tradice  slavit masopust  v mateřské škole  trvá již několik 

let a navazuje  na tradiční masopust pořádaný obcí Máslo-

vice.  S jeho bohatým programem atraktivním i pro děti se 

děti naší mateřské školy seznámily již týden  předem  podle 

zpracovaného projektu školy:  “ Masopust je tady“.  Tato 

věta se prolínala s činnostmi dětí  v mateřské škole  již od 

pondělí 18. ledna, zahrnovala máslovický  masopust na ná-

vsi konaný  v sobotu 23. ledna a končila v pátek 29. ledna.

Děti se seznámily s lidovými tradicemi na vesnici 

v zimním období, s moudrostí v lidových zvycích, pranos-

tikách a pořekadlech. Učily se rozvíjet  tvořivost, fantazii, 

představivost při  estetických činnostech, společně se podí-

lely i s rodiči na  přípravě masopustního průvodu v mateřské 

škole, na přípravě tomboly, seznamovaly se s hudebními 

nástroji, procvičovaly různé taneční kroky, poslouchaly 

povídky k danému  tématu, připravovaly svůj dětský jarmark  

a hlavně si zatancovaly při hudbě každý den jako princezny, 

kuchaři, piráti, berušky, princezny a dokonce navštívil děti 

i Krakonoš. Rodiče dovolili nechat dětem masky ve třídě 

po celé období a to bylo pro děti velkou motivací k prožitku 

a vytvoření báječné tvořivé atmosféry. 

V měsíci lednu do školky  nastoupily dvě nové máslovické 

holčičky  Eliška a Terezka a i ty se vesele do projektu zapo-

jily. Kluci měli největší zážitek z máslovické zabíjačky na 

návsi a i ten nejmladší klouček Mareček zaníceně vyprávěl 

o praseti, které ho nejvíce zaujalo.

Do projektu se zapojily i provozní  pracovnice mateřské 

školy, vyzdobily s dětmi prostory školy, peklo se, vařily se 

jídla z prasete, děti ochutnaly jitrnice i jiné dobroty, upekly 

si i vlastní skutečné  masopustní  pečivo, které pak s chutí 

snědly. Děti měly tak možnost na základě vlastních prožitků 

přiblížit si masopustní zvyky a tradice v obci a dlouho na ně 

budou vzpomínat.

  Za kolektiv MŠ Hana Voříšková
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P O Z V Á N K A

NA ŘÁDNÉ ZASEDÁNÍ OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA

ve středu  17. března 2010 od 19 hod.
 v zasedací místnosti obecního úřadu

Program:

1. Diskuse k záměru rozšíření letiště Vodochody a jeho vlivu na život v našem regionu

2. Informace o místním referendu

3. Zpráva o výsledku hospodaření za rok 2009

4. Různé, diskuse

Iniciativa STOP LETIŠTI VODOCHODY zve občany 

na veřejnou debatu k tématu rozšíření letiště Vodochody na veřejné mezinárodní letiště, 

která se  koná 24. března 2010 od 18 hodin v KD Vltava v Kralupech nad Vltavou. 

Diskutovat budou zástupci iniciativy Stop letišti Vodochody, zástupci společnosti Penta Investments 

a Letiště Vodochody a zástupci některých politických stran. 

Debatu moderuje televizní moderátor Jakub Železný. 

Pro účastníky z okolních obcí je organizována autobusová doprava. Odjezd z Máslovic v 17.30. 

TAKÉ U NÁS SE SLAVILO

Obec vyhlašuje veřejnou zakázku malého rozsahu na výběr generálního dodavatele souboru stavebních prací pro 

výstavbu inženýrských sítí a obslužné komunikace pro 14 RD v lokalitě 1/6. Bližší informace na úřední desce 

v obci a na webových stránkách obce. 

 VEŘEJNÁ ZAKÁZKA    
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Slavnostní odhalení, na které jste zváni, se uskuteční 

v sobotu 20. března 2010 ve 14 hodin před farou v Kle-

canech. Vzpomeneme tím také na příchod Václava Beneše 

Třebízského do Klecan  (6.dubna 1876). 

Informační panel pořídila Matice česká, sekce Společnosti 

Národního muzea ve spolupráci s Městským úřadem v Kle-

canech. Panel informuje o životě a díle Václava Beneše 

Třebízského. 

Podobné informační panely byly již umístěny v Obříství, 

kde žil básník Svatopluk Čech, v Lobkovicích, kde žil a je 

pohřben historik František Palacký, v Rožďalovicích, kde 

se narodil renesanční tiskař Jiří Melantrich z Aventýna 

a v Kokoříně v blízkosti rodiště básníka Václava Bolemíra 

Nebeského. Další panely se připravují.  J. Böhm

 Zvýšení vodného
Vodárenská společnost Veolia oznámila, že od 1. ledna 2010 zvyšuje cenu vodného na 42,57 Kč za l m/3.

 Psí miláčci
Chovatelům psů připomínáme, že je nutné zaplatit poplatek ze psa ve výši 100 Kč (pokud tak již neučinili). Zároveň 

upozorňujeme, že se množí stížnosti občanů, pečujících o trávníky kolem svých zahrad a obecních komunikací, že je psí 

miláčci znečišťují svými výkaly. Takže napříště na procházku po obci s igelitovým sáčkem v kapse.

 Výstava v muzeu O cukru aneb Putování za bílým zlatem
Od 13.3. bude v našem muzeu nová výstava, tentokrát o cukru. Součástí výstavy je i setkání a výměnná burza sběratelů 

balených cukrů. První se uskuteční v neděli 28. března a druhé v sobotu 17. dubna (v době konání Šlápoty). Pokud  byste 

měli zájem se burzy aktivně zúčastnit, dejte, prosím, vědět. Také přivítám, jestli má někdo zajímavé cukry (staršího data, 

ze zahraničí apod.) či jakékoliv informace o cukru nebo reklamní letáčky a mohl by je na výstavu zapůjčit.

                                       V. Sýkorová

SLAVNOSTNÍ ODHALENÍ INFORMAČNÍHO PANELU 
O VÁCLAVU BENEŠI TŘEBÍZSKÉM 

se koná v úterý 9. 3.  od 13 do 16 hodin  pro děti, které dovrší k 31.8.2010  tři roky. Rodiče přinesou rodný list dítěte, 

občanský průkaz a potvrzení trvalého pobytu dítěte. Odevzdávání vyplněných přihlášek  je ve čtvrtek 18.3.2010 od 13 

do 16 hodin. Seznam přijatých dětí bude vyvěšen dne 9.4.2010  včetně data informační schůzky rodičů. 

Ředitelka školy Hana Voříšková

in
z
e
r
c
e

ZÁPIS  DO MATEŘSKÉ ŠKOLY V MÁSLOVICÍCH  NA ŠKOLNÍ ROK 2010-2011 

Mateřská škola Máslovice 

přijme na delší zástup od 

12. 3. 2010 školnici 

(školníka). 

Informace u vedení MŠ, 

tel.: 603  318 831. 
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Na vědomost se dává….
Vydává Obecní úřad Máslovice, rediguje ing. Vladimír Chalupný, titulní 

list kreslil Michal Morovian. Registrováno na Ministerstvu kultury ČR pod 

číslem MK ČR E 12702. Vychází šestkrát do roka. Uzávěrka tohoto čísla 

23. 2. 2010. Sazba Daniela Kramerová. Uveřejněné příspěvky nevyjadřují 

vždy názor obecního úřadu.

Pište do zpravodaje!
Pište o všem, co se v obci nebo jednotlivých organizacích děje, co se vám líbí 

nebo nelíbí, co byste navrhovali nebo s čím nesouhlasíte a nebo napište, co 

byste chtěli vědět, o čem by se mělo také psát. Uzávěrka příštího čísla je 31. 
března 2010. Příspěvky můžete předávat do schránky obecního úřadu nebo 

p. Chalupnému či posílat mailem na adresu: ou@maslovice.cz

 Společenská kronika  
V únoru oslavily své půlkulaté nebo kulaté narozeniny dvě ještě mladé –sátnice, 

a sice 18.2. paní Marie Machačková a 24. 2. paní Jana Zajíčková. 

Naopak v březnu budou slavit samí pánové. 

Osmdesátiny oslaví 24.3. pan Miloslav Cinkl, pětasedmdesátiny 10. 3. pan Jaroslav Měkota, 

sedmdesátiny 26. 3. pan Vítězslav Machačka, 

pětašedesátiny 8. 3. pan Václav Panocha a pětapadesátiny 12. 3. pan Jaromír Jeřábek. 

Všem jubilantům přejeme zdraví a životní pohodu do mnoha dalších let.

� � �
Do našeho obecního společenství vítáme novou nejmladší občanku Radku Šaňkovou, 

narozenou 3. ledna 2010, a přejeme jí dlouhý život ve zdraví, štěstí a radosti.

Malé máslovické muzeum másla  
srdečně zve na 

VYNÁŠENÍ SMRTKY 
OD MUZEA K VLTAVĚ

v neděli   21.  března  2010

  Program: 
  13 – 15 hodin
dílna na zhotovení smrtek malých i velkých, 
tvoření líta, pletení pomlázek, zdobení perníčků
 
hudební doprovod country skupina Máslovické drnkačky 

Průvod se zpěvem k řece v 15,15 hod.

Bližší informace na tel.: 603 431 148 nebo na muzeum@maslovice.cz
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